



## MØTEREFERAT

**Møte:** Styre møte

**Dato:** 18.08.22

**Sted:** Gjerpenhuset

**Til stede:** Stig Rune Refvik, , Erik Kvennodd, Otto Gullesen, Jon Eivind Straume, Anne Lene Watland, Lars Martin Borlaug, Hanne Norborg, Vidar Halvorsen, Scott Boer, Otto Gullesen, Jon Bjarne Onsøien, Eli Ducros  
Lise Bjørnsen til sak 28/22

**Forfall:** Gro Drage Evjen, Anne Lene Watland

### **Sak 27/22 Referat 09.06.22**

**Vedtak:** Referat fra møte 09.06.22 godkjennes.

### **Sak 28/22 Status Gjerpendagen 21.08.22 og loddsalget**

Gruppene rapporterer inn sine planer for Gjerpendagen  
Lise gir orientering av status loddsalg og Gjerpendagen

**Vedtak:** Loddene kom dessverre for sent ut i forhold til sesongavslutning. Det må vi ta lærdom av. Ved senere Gjerpenlotterier bør Vipps nr trykkes på loddene

### **Sak 29/22 Halvårsregnskap januar - Juni**

Regnskap 1 halvår er klart for hovedforeningen , Håndball , Amerikansk Fotball og Para. Friidrett og Ski har mindre regnskap og leverer sine bilag samlet senere  
Fotball har ikke levert inn alle bilag per 30.06 og er derfor ikke helt ajour i dette halvårsregnskapet.

Det er ingen alarmerende avvik i halvårsregnskapene

**Vedtak:** Styret tar gjennomgangen av Hovedforeningens halvårsregnskap til orientering.  
Gruppene løfter frem halvårsregnskapet i sine respektive møter

### **Evt**

Stig Rune ga en kort orientering om at vi nå ser ut til å få på plass et juniorlag i fotball

**Neste møte Torsdag 29.september kl. 18.30 - 19:30**